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DAGMARSKOLEN     

Skolebestyrelsen 

Dato:  21.03.22. Kl.: 18.30-20.30                                                                           

Mødet afholdes på: På skolen (Der vil være mulighed for formøde fra 18.00) 

Møde nr.: 6 (2021/22)  Møde ordinært/ekstraordinært.: Ordinært 

Møder aftalt for 21/22: 23/8, 27/9, 25/10, 22/11 (åbent), 20/12, 24/1, 21/2 aflyst, 21/3, 9/5, 
20/6  

 

Tilstede:  

Sanne Lantow-Humble, Caglayan Saglicak, Sofia Yildirim, Katja Tachau, Mads Langgaard 

Mørkedal, Bettina Kjærbye, Daniel Sølvertorp, Michael Brix, Stine Salomon, Allan Søvind 

Jensen, Jakob Jensen 

 

Fraværende med afbud:  

Bettina Kjærbye, Sofia Yildirim 

 

Gæst: Merethe, mor til barn i 0.A 

 

Fraværende:  

Dagsorden 
     

Punkter til orientering:   Referat: 

1. 
Meddelelser. (15 min.) 
a) Formand 
 
b) Ledelsen 
- Elevtal (354 sidst) 
 
- Økonomi (kort) 

 
- Sygestatistik 

 
c) Medarbejderrepræ-
sentanter 
 

 
-  
 
 
 
Elevtal:  354 Ligesom sidst 
 
Selvstændigt punkt 
 
Sygestatistik:  
6,25% - har været lidt stigende.  
SFO sygestatistikken har været stigende 
Vi har ikke mere corona 
 
c)  
 
SFO/Klub:  
Klubben kører normalt 
SFO er ved at gøre klar til kommende spireperiode, som starter 1. 
maj. 
3 nye kompetente kolleger, som vi passer på. 
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Skole:  
Fuld fart på pt. 
Vi gør klar til omlagte dage i denne uge 
Vi er startet op med Guided reading på 0.- 2. årg. – som er et læ-
setræningssytem, der er tilpasset det enkelte barns niveau 
 

2. 
Elevrådet. (3 min.) 
Ledelsen orienterer. 
 
Rettighedsskole  
(2 min.) 
Ledelsen orienterer. 

 
Adam, næstformand og Aia, formand fremlagde de 4 plakater. 
Det blev taget godt imod af skolebestyrelsen 
 
 
 
 
 

3.  
Dagmarskolen siden 
sidst (15 min) 

 National trivsels måling i sidste uge 

 Der har været afholdt Skole-/ hjem samtaler 

 APV arbejdet er afsluttet 

 Vi er i gang med at gøre klar til spireforløbet 

 MUS samtaler for lærergruppen er ved at være afholdt  

 Fagfordelingen starter op inden påske 

 Pr. 1/4 har vi ansat en lærer, som har musik 

 Voldsom ulykke i svømmehal i starten af februar. En pige 
blev hentet op af vandet. Blev hurtigt genoplivet. Efterføl-
gende var der psykolog – og anden bistand til berørte parter. 
Ulykken blev håndteret tilfredsstillende. 

 Vores beredskabsplan er blevet finpudset efter episoden. 
 

 
Hvis der er elever til stede, går de hjem efter dette punkt 
 
Punkter til beslutning:   Afgørelse: 

4. Gennemgang af 
skolens budget 2022 
(25 min)  

Allan gennemgår budgettet: 
Minus ved årets afslutning bliver ca. 400-500.000, med de tal vi 
regner med nu. 
Hvis vi får 400.000 kr. balancere vi, så det ender ud med at være 
et 0 år. 
Varme- og el udgifter kan rykke på regnskabet negativt. Vi ved 
ikke hvad ændrede varme- og el udgifter får af konsekvenser. 
 

5. Timetalsplan frem-
lægges til godken-
delse + stillingtagen 
til § 16B (15 min) 

Kommende 6. klasser bevares (Elevtallet er til 2 klasser). Der bli-
ver lagt an til at kunne lave holddannelse på årgangen, således 
at der i nogle fag er 2 hold for årgangen. 
 
Timetalsplan er godkendt. 
 
Bestyrelsen har godkendt nedsat timetal med ekstra to-voksen 
for det kommende skoleår. 
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Punkter til drøftelse:   

6. Gennemgang af 
valgprocedure 
(20 min.) 

Sanne Lantow-Humble og Caglayan Saglicak stopper i bestyrelsen til 
sommer. 
 
Vi har fået 3 positive tilkendegivelser ift. interesserede nye medlemmer. 

 
 

 
Øvrige punkter 

7. Status på Kiss’ n 
ride ved ”Stations-
indgangen” (5 min.) 

Gennemgang. Det ser meget lovende ud. Arbejdet går i gang i lø-
bet af sommeren. Godt overblik og mere og bedre belysning. 

8. Orientering om 
normal klassedan-
nelse på kommende 
0. årg. (5 min) 

Vi går tilbage til at lave klassedannelse, som tidligere. Det betyder 
at 0. årgangsklasser er etableret fra skoleårets start jfr. klassedan-
nelsesprincippet. 

9. Overordnet gen-
nemgang af APV’ er  
(10 min) 

Meget positiv APV for skole- og kontor delen (84% besvarelse). 
 
SFO/Klub APV er lidt mere udfordret. Ikke helt samme trivsel. For-
klaringen kan ses i at der ikke har været fuld bemanding på ledelse 
(100% besvarelse) 
 
Vi er i gang med handleplaner ift. udfordringer i begge APV’er. 
 

10. Eventuelt. (3 min.) 
 

Vi har bestemt at 4. årgang fra kommende skoleår skal på lejrskole 
med 2 overnatninger – vandrehjemsmodellen 
 
Krigen i Ukraine medfører flygtninge, som skolerne bliver berørt af. 
Vi kender endnu ikke af omfanget, men vi forventer at ukrainske 
børn skal gå her i løbet af foråret. 

  
Punkter til kommende møder: 
. Opstart af snak vedr. 
arbejdet med et princip 
for forældremøder (30 
min.) 

Læs flg. som inspiration https://www.skole-foraeldre.dk/arti-
kel/princip-for%C3%A6ldrem%C3%B8der 

 

 

https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/princip-for%C3%A6ldrem%C3%B8der
https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/princip-for%C3%A6ldrem%C3%B8der

